
JUDETUL ARGES
CONSI,LIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

lncheiat astdzi L3.03.2023 la sediul Consiliului Local BerevoeEti, cu prilejul

finerii Eedinlei extraordinare de lucru.
$edinla incepe la ora 1 500 , participd 1 I consilieri din 13 in funclie .Lipsesc d

nii consilieri BdiaEu Constantin qi Schioapa Daniel . La Eedin!6 participd , d na

secretar general Leca Andra .$edinfa este legal constituiti, aceasta a fost legal

convocatd de primarul comunei Berevoeqti ptin adresa nr.t745109.03.2023.
Pregedintele de Eedin![ este d-1. consilier Busuioc Gheorghe care ia loc la

prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
l.Aprobarea procesului verbal de Ia qedin(a anterioari.
2.Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului $coala Viitorului-Dotare
cu mobilier, materiale didactice qi echipamente digitale a ;colilor din mediul
rural din cadrul $colii Gimnaziale Mihai Tican Rumano, in comuna Berevoeqti,
jude(ul Argeq, precul Ei a cheltuielilor legate de proiect Ei depunerea acestuia in
cadrul apelului de proiecte din Planul Na{ional de Redresare qi Rezilien{i
(PNRR), COMPONENTA CL5 Educa(ie.
3.Proiect de hotirffre privind aprobarea Planului Anual de ac(iune privind
serviciile sociale pentru anul2023la nivelul comunei Berevoeqti.
4.intreblri qi interpellri.

Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 4 puncte Ei este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezlntd procesul verbal al

Eedinlei care s-a desfrquratin data de 27 .02.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu

unanimitate de voturi .

2. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului $coala Viitorului-Dotare
cu mobilier, materiale didactice qi echipamente digitale a qcolilor din mediul
rural din cadrul $colii Gimnaziale Mihai Tican Rumano, in comuna Berevoeqti,
jude{ul Argeq, precul qi a cheltuielilor legate de proiect qi depunerea acestuia in
cadrul apelului de proiecte din Planul Na(ional de Redresare qi Rezilien{5
(PNRR), COMPONENTA C15 Educa{ie.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de

specialitate Ei anexele proiectului.Prezint[ d-na secretar Leca Andra.
D-na Leca:Este vorba despre un proiectpe PNRR pt qcoal[, pentru a fi complet

trebuie qi aceastd hotdrdre.

fi



D-l Piuna:Am discutat gi in Consiliul de Admnistralie al qcolii, este vorba de aceastd

oportunitate pt qcolii s[,fie dotate cu echipamente , este vorba de 2 laboratoare, mult
mobilier qi este o , oportunitate pt noi, in comisie am fost de acord
D-l FrAlild:S au inleles pAnd la urmd cu firma de consultanlifl
D-l Viceprimar:Gdsim solulii sd l amenajdm, cdt de c6t

D-l Busuioc:Sursd de incdlzire exist6?
D-l Viceprimar:Da

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre Ei cu

unanimitate de voturi pentru (L1) este adoptat[ H.C.L. Berevoegti nr.L7 din
13.03.2023
3. Proiect de hotirire privind aprobared Planului Anual de ac{iune privind
serviciile sociale pentru anul2023la nivelul comunei Berevoeqti.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na Stanciu Ionela.
D-l Busuiocisd discutdm cap IV
D-na Stanciu:O sd v5 vorbesc despre beneficiile acordate de noi la nivelul comunei

in anul 2022.in anul2O22 am avut 170 de dosare de ajutor social in luna decembrie,

p6nd in prezent, dosare alocalie pt susfinerea familiei 90, indemnizalii 25, 16

asistenli personali din care 1 asistent maternal profesionist, am avut 320 de dosre de

ajutor de incdlzire, 2 tranEee de produse alimentare, I tranld in aprilie pt 730

persoane, in luna noiembrie am avut 674 de persoane , s au acordat tichete de

grddinilS, iar la nivelul compartimentului avem infiinlat Ei un serviciu de asistenlb

comunitard,practicnoi in fiecare lund identificdm anumite cazuri din comun[, avem

foarte multe cazuri in prezent avem 5 cazuri cu mame minore ,14 ani, pe care noi

trebuie sI le monitorizdm, am incercat sd le ajutdm, le am ftcut alocalii, le am dat

trusoul bebelu;ului, le sprijinim cu ce putem,Am avut 10 cazuri in 2022, 6 in
prezent.Avem o mamd minord de 13 ani, trebuie sd nascd, o monitotizdm.
D-l Busuioc:in concluzie avem o viitoare mamd de 13 ani si restul de 9 mdmici sunt

din...?
D-na Stanciu:3 sunt din Braqov iar restul din comund
D-l Pduna:Pe mine md pune pe gdnduri , mi se pare anormal, fetele noastre de aici,

eu aE vrea sd facem o acliune comun6, dvs serviciul asistenld soaciald, consilierii,
salariali din primdrie, qcoala neapdrat,polilia, medicii, acest grup mers la ei acolo qi

explicat consecinlele naqterilor la o v6rstd fraged6, pe mine md alarmeazd aceastd

treabE
D-l Moiceanu:Problema nu este de comunicare ,problema este de mentalitate, noi

avem la qcoald o feti!6 care s a mdritat 12-13 ani, nimeni nu a intrebat o de ce s a

mdritat.Avem eleve la clasa V pe care nu le putem stdp6ni, avem un mediator qcolar

pe care eu nu 1 vdd dec6t o data la2-3luni cdnd trebuie s[ semneze actele in ;coa16,
de ce nu vine o zi pe sdptdmdnS?!



D-l Busuioc:$i el cui i se subordoneazd?

D-l Moiceanu :Inspectordtul il pldtegte

D-l Piuna:Eu am vorbit personal cu el qi mi a spus c5 el are niEte obiective trasate

de la piteqti, el a identificat toate problemele care i s au trasat qi chiar a zis cd ar ftc

bucuros dacdl ar invita d l director.El este bine intenlionat, dar de unul singur nu

poate sd facd multe lucruri.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu

unanimitate de voturi pentru (11) este adoptati H.C.L. Berevoesti nr.18 din

t3.03.2023.
4.intreblri qi interpellri.
D-l p6una :Vd felicit cd a\i fbcut qanlul dar dicd nu se cur6!6 mizetia de pe margini

la prima ploaie il pune la loc.
D-l Viceprimar:O sd rezolvdm
D-l Fr6{i15:in legdtur[ cu podiqtile multe sunt colmatate

D-l Viceprimar:int6mpindm tot felul de greutSli care trebuie gestionate

D-l Pislaru:De la Catincu in jos sunt foarte multe gunoaie

D-l Pduna:Ali fbcut ceva pe Str6mbu, se poate merge?

D-l Vicperimar:Da
D-l Busuioc:in legdtur[ cu postul de qofer dacd s arezolvat?

D-na Leca:Da, azi a avut loc ultima prob[, proba interviu
D-l Busuioc:Deci am avut 1 candidat
D-na Leca:Da, d I Sava Florin, a sustinut 3 probe, proba scrisd in data de 06.03 .2023,

proba practica in data de 09.03.2023 gi proba interviu azi.Postul de la asistenld

social6 este scos la concurs, d na Pislaru va pleca de luna viitoare prin transfer la

cerere la C6mpulung qi trebuia scos la concurs acest post pt cd rdm6neam frrd
asistent social.
D-l Viceprimar:Pficat ,s a muncit foarte mult la acest serviciu

D na Leca:Anunlul concursului este pe site ul primdriei , in ziar 9i pe site ul ANFP

D-l Busuioc:Ce inseamnd ANFP?
D na Leca:Agenlia Nalionald a Funclionarilor Publici.

D-l Busuioc:Cdte firme sunt pe raza comunei?

D-l Viceprimar:3|, am incheiat contracte cu aproape jum[tate, cu siguran{d

sdptdmina aceasta vom termina
D-l Busuioc:D na secretar sunteli datoare cu figa postului pt angaja\ii primdriei

solicitali.in anul ZOZO firma noastrd a emis niqte facturi pt diverse lucruri pe care le

a luat prirnariu in cursul anului 2019.Avem un nr de 4 facturi care nci pdnd la data

de astfuzinu sunt achitate, este vorba de aproximativ 39001ei.Solicit pe anul 2020,

2021,2022 ce facturi au emis firmele Timar Depo Costruct qi Tim Construct cdtre

prim6rie gi dac6 le au fost achitate.Voiam sd ardt cu treburile astea cd nu am nimic



cu d 1 primar dar d I primar inafard de a md distruge pe mine qi familia mea de a nu

ne achita anumite facturi care au fost luate , semnate , se fac 4 ani.
D-l Viceprimar:Au fost direc{ionate cdtre mine qi cdtre d na contabil, v[ solicit o

copie de pe acele facturi pt a le achita
D-l Busuioc:Eu imi plStesc dbrile la timp, nu mi se pare normal.

Nemaifiind disculii in Eedinla de astdzi, preEedintele de Eedin![ declard

inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1600"

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal"

PreEedinte de " Secretar generul ,
Leca Andru
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